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 אחר צהריים טובים לכולם,

תחום בעייתי בתקופה  – הענף מימוןבאשראי הבנקאי ובעוסקת  זוהוועדה שלקחתי על עצמי בקדנציה 

היו עקב כך . על המערכת הבנקאיתשל הלימות הון מגבלות  הטילההפיננסי  הרגולציה בתחום .הנוכחית

 ABN כמו והיו בנקים,, ADBעם ו יכפי שקרה עם בנק לאומ ,לממן את הענףשהחליטו להפסיק  בנקים,

AMRO ו-Chartered Standard ,.שהחליטו לצמצם פעילות  

 קיימנו פגישות מוצלחות מאוד עם .הוועדה של הבורסה לוועדה ענפיתעקב חשיבות הנושא, הפכה 

והודיע על  ,את אמונו בענףהביע  ,אלדד פרשר - בנק מזרחי מנכ"ללדוגמה,  .שי המערכת הבנקאיתרא

 ,יוסי בכר ד"ר – יו"ר בנק דיסקונט! 52%-כהבנק הגדיל את האשראי בואכן,  ,ת רמת האשראיהגדל

 את האמון שיש להנהלת הבנק באיתנות הפיננסית של הענף. גם הוא הביע 

 

 תמיכת בנק ישראל להגעת בנק זר נוסף לארץ. את קיבלנו  דודו זקן, –בפגישה עם המפקח על הבנקים 

להגדלת האשראי  הוגם הבנק ההודי נערך בימים אל ,גש עם הנהלת בנק איגודפיבקרוב אנו עומדים לה

גייסנו את חברת  על ידי הבנקים האחרים. 'נספג'באשראי שהשאיר בנק לאומי  'בור'ה ,בינתיים לענף.

בנקאי ו/או -כולל אשראי חוץ ,לאומייםן גיוס מקורות מימון ביתפעל לש,  BDOלאומיתן עוץ הבייהי

 .בנקים זרים

 

אנו כמו כן סיון להביא בנק נוסף לארץ. יבנ ,וגייסנו יועץ המקורב למערכת הבנקאית והפוליטית בהוד

שאם הם  ,בדה בירס מבינים היום .ובאסיהנוסף המקורב למערכת הבנקאית באירופה  יועץבקשר עם 

בקרוב יגיע אלינו המומחה לבנקאות על כן,  ייקלעו גם לקוחותיהם למצוקת אשראי.לא יפעלו בנושא 

הווארד דיוויס, שכבר נפגש בניו יורק עם בנקאים ומנהלי קרנות, והוא ישתף אותנו  –של דה בירס 

 נות שלו בנוגע למימון חוץ בנקאי.ברעיו

לא  נוכל להשתמש, אבל אנחנו ןמאז שנכנסתי לתפקיד כבר פנו אלינו יותר מעשרים קרנות. לא בכול

 לת בפני אף אחד.סוגרים את הד

 

אורי קופר, המכיר את המערכת על בוריה. כל אחד  –במקביל העמדנו לרשות החברים יועץ בנקים 

 המדור מליץ על קריאתאני מכמו כן  מחברינו יכול לקבוע אתו פגישה, לשאול שאלות ולקבל הסברים.

 שלו, שהתחיל להתפרסם בקביעות ב'היהלום'.

 

לות הענפה הזאת אנחנו עושים עם תקציב קטן ביותר. אורי קופר עושה אני חייב לציין, שאת כל הפעי

, כשאת התשלום הרציני הם יקבלו על מינימאליעבודתו בהתנדבות. היועצים שלנו מקבלים תשלום 

 היהלומים. וןשל מכבלבד בעזרתו בסיס הצלחות 

 

אנו שוקדים עליהם ולכן הפתרונות ש ,שקיפותהבנקים דורשים שימו לב.  -חברים וחברות יקרים 

. הדרך החדשה שנצא אליה עם השגת ההסכם יסיםנות שנשיג מול רשות המקשורים קשר הדוק בפתרו

  ם.ימול הרשות תפתח לפנינו דלתות של בנקים, קרנות ומוסדות פיננסי

 ברצוני להודות לחברי הוועדה, המשקיפים ונציגי ועדת הביקורת, העושים עבודה נפלאה.

 

 ות, ואני בטוח שנצליח.עלינו לשלב כוח

 וערב נפלא. תודה


